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Hej Folketinget og Ida

Jeg tillader mig at skrive til jer, da jeg mangler svar på hvordan det går med Ida's plan om ikke at 
køre diesellokomotiver ind til København.

Som mormor til 3 små elskede børnebørn, alle bosat i København, var min glæde stor da Ida i 2012 
kom frem med sit forslag, om at stoppe kørsel af diesel lokomotiver ind til København.

Siden dette forslag kom frem, har Ida været MEGET tavs!!
Det sidste jeg har læst er fra dec. 2012, hvor der står Miljøstyrelsen har været på Valby Station og 
en redegørelse ventes omkring årsskifte (31/12-2012)

Nu er vi i marts og Ida er stadig meget, meget tavs???
På Miljøstyrelsens hjemmeside, kan man heller ikke finde svar?

Derfor tillader jeg mig nu at spørge, kære Folketing og Ida. Hvornår kommer svaret? hvornår 
stopper dieseltog med at køre ind til København?

Med venlig hilsen

Inge Wiese Petersen
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